
certificate of free sale越南领事认证（使馆签章）

产品名称 certificate of free sale越南领事认证（使馆签章）

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 800.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

certificate of free sale越南领事认证（使馆签章）

联系人：程丹   

电话:15913941040  

QQ：2623880699

注意办-理使馆认证所需的时间。

Pay attention to the time required to handle the embassy certification.

不同的国家对办-理使馆认证的时间有不同的规定。阿根廷大使馆规定使馆认证的时间为10天，沙特为10
天等。同时，由于各国使馆往往是我国的假期和本国的假期都休息，因此，企业在申请办-
理使馆认证时要注意各使馆对认证时限的规定，尽可能提早办-理，以便顺利通关结汇。

Different countries have different regulations on the timing of certification by the embassy. The Embassy of Argentina
stipulates that the time for embassy certification is 10 days, and Saudi Arabia is 10 days. At the same time, since
embassies of various countries are usually closed for holidays in China and national holidays, enterprises should pay
attention to the regulations of the embassies on the time limit for certification when applying for office-management of
embassy certification.
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